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2024-2025

DIVERSE interviews
Met Tika de Jonge, Stenn de Mol 
en Gastvrouw Gieta Bhaghu. 

LEUKE ARTIKELEN
Over Dies Janse bij Ajax, Lana & 
Loïs bij Sparta Rotterdam en 20 
jaar JVOZ - interview met de drie 
oprichters.
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Persoonlijke aandacht en betrokkenheid

Online investeringsportaal

Laagdrempelige projecten, deelname vanaf € 1.000

Sinds 1999

Laat je vermogen groeien via ZIB Investments, 
bezoek onze website en meld je aan voor de nieuwsbrief

0118 - 65 22 70 info@zibinvestments.nl www.zibinvestments.nl

ZIB Rotterdam Weena 79ZIB Middelburg Poelendaelesingel 12

ZIB Investments: Samen investeren in de toekomst!
Bij ZIB Investments geloven we dat maatschappelijke betrokkenheid – zowel landelijk als lokaal – van groot belang
is. Met trots sponsoren wij daarom Jeugd Voetbal Opleiding Zeeland, omdat wij in de jeugd de toekomst zien!

Al 25 jaar biedt ZIB Investments vernieuwende en succesvolle beleggingsprojecten. Sinds onze oprichting in 1999
hebben we samen met 2.500 investeerders meer dan 45 projecten gerealiseerd en bijna € 900 miljoen
geïnvesteerd via obligaties, crowdfunding en beleggingsfondsen. Je kunt bij ZIB Investments al deelnemen vanaf
€.1.000 en je ontvangt een vast rentepercentage. Projecten zoals de succesvolle crowdfunding voor het Adrz
Ziekenhuis in Vlissingen laten onze toewijding zien aan waardevolle initiatieven.

Met ZIB Investments richten we ons niet alleen op winstgevende investeringen, maar omarmen we ook de kracht
van gemeenschap en sport. Samen bouwen we aan een sterke basis voor de jeugd en de toekomst van morgen!

Rentebetaling per kwartaal of halfjaar



JVOZ magazine 2024/2025 |  3

I N H O U D
Door Eugène Fagg0 5 v o o r w o o r d

Met Aloys Meerman, Mido 
Sandee, Kevin de Brabander en 
Umut Ertem

0 6 3 8n i e u w  b i n n e n  j v o z

Hier vind je alle spelers en 
de teamindelingen voor  
seizoen 2024-2025

0 8 t e a m i n d e l i n g e n

Zijn avontuur bij Feyenoord3 2 s t e n n  d e  m o l

20 jaar JVOZ

T e r u g  i n  d e  t i j d

Bij Ajax4 0 D I E S  J A N S E

Bij Sparta Rotterdam5 0 l a n a  &  l o Ï s
‘ik heb er altijd alles voor 
over gehad’

2 8 t i k a  d e  j o n g e

C O L O F O N
REDACTIE
Daniël, Niels, Sander & Toni

FOTO’S
Janet Visser

TEAM/SPELERFOTO’S
Jeanneke Schutte

OPMAAK
C.Creates



automatisering     digitalisering     softwareontwikkeling

IT Infrastructuur

Strategische Advisering

Microsoft 365 en 
Google Workspace

Werkplekken

On-site Ondersteuning

Software 
Ontwikkeling

Cloud Engineering

Digitalisering

Innovatie

   0118 - 613220               contact@satisfiteers.nl               www.satisfiteers.nl               www.kaniknietonthouden.nl

Bezoekadres Middelburg
Kuiperspoort 22
4331 GS Middelburg

Bezoekadres Breskens
Haven Westzijde 21

4511 AR Breskens

Zeeuwse ICT dienstverlener 
met focus op klant- en medewerkerstevredenheid



JVOZ magazine 2024/2025 |  5

JVOZ bestaat dit jaar alweer twintig jaar! Wie had 

dat durven dromen? En wat is er veel gebeurd in 

die twee decennia. In april 2004 hadden Dolf Roks 

en Dennis en Gérard de Nooijer het lumineuze idee 

om alle talentvolle jeugdvoetballers uit Zeeland te 

verenigen om hen een optimale voetbalopleiding 

te kunnen bieden. Het werd een start met vallen 

en opstaan, begonnen in Kortgene en nu actief in 

Vlissingen. In die tussenliggende periode hebben er 

naast de standplaats, natuurlijk nog heel wat veran-

deringen plaatsgevonden.

Al vrij snel na de oprichting, kwam de samenwerk-

ing met het Scheldemond College tot stand. Iets 

waar beide partijen aan moesten wennen, maar 

waar ze nu heel tevreden over zijn. Ook de organisa-

tiestructuur werd aangepast, geen trainers meer als 

bestuurders, en een Raad van Toezicht om bestu-

urlijk toezicht te houden. Er kwamen steeds meer 

teams en ook het meisjesvoetbal deed zijn intrede. 

Trainers kwamen en gingen, maar steeds alles 

vanuit de optiek: wordt ons Zeeuwse voetbaltalent 

er beter van?

De grootste verandering is misschien wel het feit 

dat alle Zeeuwse amateurclubs inmiddels JVOZ 

hebben omarmd en duidelijk de meerwaarde voor 

het Zeeuwse voetbal inzien, getuige ook het feit 

dat achttien van de 22 geselecteerde Zeeuws elf-

tal-spelers afgelopen zomer een JVOZ-achtergrond 

hadden. De aanvankelijke scepsis is (grotendeels) 

verdwenen. Ook de profclubs zien hoe goed de 

vereniging draait en willen heel graag met ons 

samenwerken, wat onder andere blijkt uit het feit 

dat er nu een goede samenwerking is met Feye-

noord. Na eerder FC Twente en Sparta Rotterdam.

JVOZ wil zich dan ook steeds verder blijven professionaliseren. Ook 

dit jaar weer. We zijn dan ook zeer verheugd dat we op het gebied 

van de accommodatie flinke stappen hebben kunnen zetten. We 

beschikken straks over drie ‘nieuwe’ kunstgrasvelden en een schit-

terend nieuw home, met dank aan Johan de Visser, voorzitter van 

VC Vlissingen. Het is ons gelukt met minimale middelen en dankzij 

heel fijne sponsors en vrijwilligers een up-to-date onderkomen te 

realiseren voor onze trainers. Waar we ook de tegenstanders en 

ouders nu eindelijk fatsoenlijk kunnen ontvangen en een drankje 

aan kunnen bieden.

Hebben we verder nog nieuwe ambities en uitdagingen? Natuurlijk! 

We hopen dit seizoen ons oude home te upgraden tot een herstel- 

en fitnessruimte, en ook willen we de goede banden die we hebben 

met bijvoorbeeld Zeelandia Middelburg verder uitbreiden naar de 

andere eilanden. De eerste gesprekken met potentiële samenwerk-

ingspartners hebben al plaatsgevonden. Een andere belangrijke uit-

daging is het binnenhalen van de broodnodige sponsorgelden. Ons 

bestaansrecht is, naast de inzet van vrijwilligers, ook grotendeels af-

hankelijk van de goodwill van sponsoren.

Willen we ook de komende twintig jaar nog meer Zeeuwse jongeren 

de kans kunnen geven om zich optimaal te ontwikkelen als voet-

baller, maar ook als mens, kunnen we iedere steun goed gebruiken.

Tot slot wil ik namens het bestuur al onze vrijwilligers en onze spon-

soren hartelijk danken en onze ouders, spelers en technische staf 

heel veel succes wensen dit nieuwe seizoen!

Voorzitter

VOORWOORD

Eugène Fagg
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nieuw binnen de opleiding

Naam: Mido Sandee

Leeftijd: 21 jaar

Woonplaats: Goes

Favoriete club in Nederland: Ajax

Favoriete club in het buitenland: Atlético Madrid

Favoriete speler: Ryan Gravenberch

Hoe ben je bij JVOZ terecht gekomen?

Op Instagram zag ik een vacature online staan, dus toen 

heb ik gelijk gemaild en mocht ik op gesprek komen. 

Nu ben ik assistent-trainer bij de O13-1.  

 

Waarom wilde je aan de slag gaan bij JVOZ?

Door alle goede verhalen die ik over JVOZ had gehoord, 

was ik heel benieuwd om hier als trainer zelf te gaan 

werken. 

 

Waar heb je zelf gevoetbald?

Ik voetbal nu niet meer, maar heb acht jaar lang bij 

Kloetinge gespeeld. 

 

Wat vind je leuk aan het werken met jeugd?

Het team dingen bijleren en ze sturing geven waar 

nodig. Om daar tijdens de wedstrijd dan het resultaat 

van te zien, is het mooiste wat er is!

 

Wat hoop je te leren binnen de opleiding?

Coaching tijdens trainingen en wedstrijden, maar ook 

het geven en bedenken van gevarieerde oefeningen die 

in de thema’s van de week passen.

Waar kijk je dit seizoen het meeste naar uit? 

Naar alle mooie wedstrijden die we gaan meemaken 

met het team en de staf.

Naam: Aloys Meerman 

Leeftijd: 28 jaar

Woonplaats: Arnemuiden

Favoriete club in Nederland: Feyenoord

Favoriete club in het buitenland: Liverpool

Favoriete speler: Vroeger Dirk Kuyt, nu Jude 

Bellingham

Hoe ben je bij JVOZ terechtgekomen? 

Ik ben benaderd door Joshua van Dolder, coördinator 

onderbouw én oud-keeper van mij bij VCK. Veel spelers 

van VCK zijn trainer bij JVOZ, dus het is leuk om weer 

met hen samen te werken. Daarnaast gaf het feit dat je 

met de beste spelers van Zeeland kunt werken en hun 

droom probeert te verwezenlijken, voor mij de doorslag.

Wat vind je leuk aan het werken met jeugd?

Dat je met jongens te maken hebt die midden in hun 

ontwikkeling zitten. Op deze leeftijd kun je spelers nog 

heel erg vormen en begeleiden, niet alleen als voetbal-

ler, maar ook als mens. Het werken met groepen, het 

bijbrengen van teamgevoel en het proces van spelers 

beter maken is wat het werken met jeugd voor mij zo 

waardevol maakt.

Hoe combineer je JVOZ met Wolfaartsdijk?

Ik sta met JVOZ in de middag op het veld en op dins-

dag- en donderdagavond geef ik training aan Wolfaarts-

dijk. Alleen op zaterdag zal ik af en toe iets missen bij 

Wolfaartsdijk.

Wat is het grootste verschil?

Bij senioren kun je spelers prestatiegerichter benaderen. 

Ontwikkeling blijft belangrijk, maar prestatie staat vaak 

voorop. Bij de jeugd, en zeker bij JVOZ, ligt de nadruk 

op constante ontwikkeling. Het gaat om spelers com-

pleter maken door te focussen op wat ze goed kunnen 

en vooral op wat ze kunnen verbeteren. Je past soms 

de speelwijze, tactiek en trainingen aan om spelers uit 

hun comfortzone te halen en te prikkelen om zichzelf te 

ontwikkelen. Bij allebei blijft het doel hetzelfde: het beste 

uit elke speler halen, ongeacht de leeftijd.

Waar kijk je dit seizoen het meeste naar uit?

Ik wil dat mijn spelers en stafleden graag naar de club 

komen en straks met plezier terugkijken op het seizoen. 

Onder meer door een goede band met ze op te bouwen. 

Daarnaast hoop ik natuurlijk ook mooie prestaties neer 

te zetten.
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Naam: Umut Ertem

Leeftijd: 29 jaar

Woonplaats: Oost-Souburg

Favoriete club in het buitenland: Galatasaray en Real 

Madrid

Favoriete speler: İlkay Gündoğan

Hoe ben je bij JVOZ terecht gekomen?

Nadat ik op het complex van GPC Vlissingen een kort 

gesprekje had gehad met Niels Slager, volgden er meer-

dere gesprekken over of er iets weggelegd zou zijn voor 

mij in een trainersfunctie bij JVOZ. Zo ben ik uiteindelijk 

assistent-trainer bij de O15 geworden. 

 

Waarom wilde je aan de slag gaan bij JVOZ?

De discipline die de jeugdopleiding altijd heeft gehad, 

sprak mij aan. Iedereen heeft één doel, en dat is ontwik-

kelen en hogerop komen in het voetbal.

Wat is je verleden bij JVOZ? 

Ik heb vanaf het seizoen 2008/2009 zelf vier jaar lang bij 

JVOZ gevoetbald.

 

Waar heb je zelf gevoetbald?

Op dit moment voetbal ik in het eerste van GPC Vlissin-

gen. In het verleden heb ik bij JVOZ, Goes, FC Dauwen-

daele en Jong Ambon gespeeld. Ik ben er ongeveer zes 

jaar tussenuit geweest als voetballer. 

 

Wat vind je leuk aan het werken met jeugd?

Dat wanneer je een boodschap overbrengt op de jon-

gens, ze het snel oppakken. En de mentaliteit die bij de 

spelers heerst, is leuk om te zien.

 

Wat hoop je te leren binnen de opleiding?

Om met verschillende karaktereigenschappen te gaan 

werken. Niet elke speler is hetzelfde. Bij de één gaat het 

makkelijker dan de ander. Om daar meer een evenwicht 

in te gaan krijgen.

Waar kijk je dit seizoen het meeste naar uit? 

Naar de ontwikkeling van de spelers. Gaan er spelers de 

overstap kunnen maken naar een BVO? Dat is iets waar 

ik meer naar uitkijk, dan kampioen worden met het 

team.

Naam: Kevin de Brabander

Leeftijd: 27 jaar

Woonplaats: Vlissingen

Favoriete club in Nederland: Ajax

Favoriete club in het buitenland: Manchester City

Favoriete speler: Luka Modrić, Kevin De Bruyne en 

Frenkie de Jong

Hoe ben je bij JVOZ terecht gekomen?

In augustus zag ik een vacature voorbijkomen op de 

Instagram van JVOZ. Daar heb ik toen op gereageerd en 

sindsdien ben ik actief als assistent-trainer van de O11. 

 

Waarom wilde je aan de slag gaan bij JVOZ?

Ik heb een enorme passie voor voetbal en wilde graag 

in een andere rol wat terugdoen voor de club. Vooral 

omdat ik vroeger met heel veel plezier bij JVOZ heb ge-

speeld en wil dat deze spelers dat nu ook zo ervaren. 

 

Wat is je verleden bij JVOZ?

Toen ik vroeger bij RCS speelde in de E1, ben ik geselect-

eerd als speler bij een talentendag van JVOZ. Daarna 

heb ik de gehele opleiding doorlopen, van de D2 tot en 

met de B1. 

 

Waar voetbal je zelf?

Vroeger bij RCS, JVOZ en de Zeeuwse Selectie. Tegen-

woordig bij Walcheren.

 

Wat vind je leuk aan het werken met jeugd?

Ik vind het leuk om te zien dat ze zich vrij snel ontwik-

kelen tot betere voetballers. Het geeft mij veel energie 

dat ik mijn steentje kan bijdragen door mijn kennis en 

ervaring met ze te delen.

 

Wat hoop je te leren binnen de opleiding?

Kennis opdoen om mezelf te ontwikkelen tot een betere 

trainer.

Waar kijk je dit seizoen het meeste naar uit? 

Kampioen worden, de mooie oefenwedstrijden en de 

toernooien waar we spelen tegen BVO’s.
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Miek Walraven, Vick van Overmeeren, Kevin de 
Brabander, Jens Luijk, Menno van Duin, Ivanildo van Hekelen, Miller 
Boone, Serviniyo Roosberg, Djustin Verdaasdonk, Ibrahim Tahri, Tymo 
Verveer, Ravi Schipper, Tias Vermeer, Siebe Schieman, Dean Rotte en 
Ricardo Schipper.
Onderste rij v.l.n.r.: Luuk Tamerus, Dex van de Guchte, Mees Walraven, 
Josey Cosijn, Lennard Andriesse, Dennis de Waal, Finn Willems, Reza 
Vermeer, Chyrelvo Misaine en Toby Goossen.

team JVOZ O11 | Hoofdklasse

Chyrelo Misaine Dean Rotte Dex van de Guchte Djustin Verdaasdonk

Finn Willems Ibrahim Tahri Ivanildo van 
Hekelen Jens Luijk Josey Cosijn
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team JVOZ O11 | Hoofdklasse

Ravi Schipper Reza Vermeer Serviniyo Roosberg Tias Vermeer

Toby Goossen Tymo Verveer Vick van Overmeeren Dennis de Waal

Luuk Tamerus Mees Walraven Menno van 
Duin Miller Boone

Kevin de 
Brabander Lennard Andriesse Miek Walraven Ricardo Schipper Siebe Schieman
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Dylan Buitelaar, Robin Jilleba, Siem de Graaf, 
Bram van den Buuse, Ramy Boufrahi, Tijl Sijrier, Jesper Harinck, Quincy 
James, Ramazan Turgut, Rye van Renterghem, Chevano Cairo, Joris van 
Houte, Mike de Houck.
Onderste rij v.l.n.r.: Thijs Schroevers, Timor Huwaë, Linan Pentury, Bas 
Pijcke, Tim Wolf, Loran Bodrij, Feyza Huitema, Anouar Tahri, Kensley 
Man, Jazz de Houck.

team JVOZ O12 | Divisie 4

Anouar Tahri Bas Pijcke Bram van den 
Buuse Chevano Cairo

Feyza Huitema Jazz de Houck Kensley Man Linan Pentury
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team JVOZ O12 | Divisie 4

Rye van Renthergem Siem de Graaf Thijs Schroevers Tijl Sijrier

Tim Wolf Timor Huwaë Dylan Buitelaar

Loran Bodrij Quincy James Ramazan Turgut Ramy Boufrahi

Jesper Harinck

Joris van Houte Mike de Houck Robin Jilleba
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Gert Jan Louweret, Julian Louweret , Melle Harinck, 
Jort Wisse, Thiemo de Bruin, Liam de Schepper, Mido Sandee, Jennifer 
Man, Maxim Acton, Yannick Boeije, Mika Corstanje, Quinten de 
Ruijsscher, Chris Wisse.
Onderste rij v.l.n.r.: Sem But, Luka Milic, Cas van Hout, Cas de Waal, 
Aloys Lockefeer, Rick Gisolf, Flip Rijnhout, Aleksej Sakan, Lars van der 
Broek, Milow Grootjans.

team JVOZ O13 | Divisie 2

Aleksej Sakan Cas van Hout Flip Rijnhout

Jennifer Man Jort Wisse Julian Louweret Lars van der Broek

Cas de Waal
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team JVOZ O13 | Divisie 2

Mika Corstanje Milow Grootjans Quinten de Ruijsscher Sem But

Thiemo de Bruin Yannick Boeije

Mido Sandee Rick Gisolf

Aloys Lockefeer Chris Wisse

Liam de Schepper Luka Milic Maxim Acton Melle Harinck

Gertjan Louweret
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Martijn Jansen, Omar Shekho, Jayven Jansen, 
Luciano Gooding, Bram Kleinepier, Jimmie Weststrate, Giorgos 
Papapostolou, Daan Musters, Owen van Belzen, Siebe de Kraker.
Onderste rij v.l.n.r.: Lorenzo Grootjans, Chevairo Durieux, Liam Luijten, 
Salim Achoui, Mats Jakobsen, John Stijns, Blitz Sutin, Pepijn Sijrier, 
Semmy de Punder.

team JVOZ O14 | Divisie 2

Blitz Sutin Bram Kleinepier Chevairo Durieux Daan Musters

Giorgos 
Papapostolu Jayven Jansen Jimmie Weststrate Liam Luijten



JVOZ magazine 2024/2025 |  15

team JVOZ O14 | Divisie 2

Pepijn Sijrier Semmy de Punder

John Stijns Martijn Jansen Salim Achoui Siebe de Kraker

Lorenzo Grootjans Luciano Gooding Mats Jakobsen Owen van Belzen

André Riemens Barry Sutin
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Miek Walraven, Aloys Meerman, Toni Schutte, 
Amanuel Fitwi, Dani Ceita, Liam Freijzer, Liam Schutte, William 
Morgado, Abdilahi Saida, Tijn Sinke, Rowen Cristina, Umut Ertem, 
Dennis Gilesse.
Onderste rij v.l.n.r.: Ryan Diallo, Siem Walraven, Teun Meyer, Jasper 
Harte, Neo van de Kerkhove, Jop Doosjen, Justen Bijl, Aron van den 
Buuse, Gerhani Schutte, Dustin Hoek.

team JVOZ O15 | Divisie 3

Abdilahi Saida Amanuel Fitwi Aron van den Buuse Davi Ceita

Dustin Hoek Gerhani Schutte Jasper Harte Jop Doosjen
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team JVOZ O15 | Divisie 3

Neo van de Kerkhove

Rowen Cristina Ryan Diallo Siem Walraven

Tijn Sinke

Teun Meyer

William Morgado

Justen Bijl Liam Freijzer Liam Schutte

Aloys Meerman Dennis Gillesse

Toni SchutteMiek Walraven Umut Ertem
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Mike But, Karim Rifaie, Daniël Bareman, Thibault 
Verlinde, Kjell Blommaert, Ilyas el Bakali, Gijs van den Hemel, Sem Du 
Puy, Ismaël Sekkour, Stijn Bazen, Daniël Wissel.
Onderste rij v.l.n.r.: Sam Jongmans, Vadym Pavuk, Roderik Klink, 
Florens Verhelst, Keano van Belzen, Jurre Carol, Jace van Belzen, Luke 
Schanssema, Nick Martens, Job Kieviet.

team JVOZ O16 | Divisie 4

Daniël Bareman Florens Verhelst Gijs van den Hemel Ilyas El Bakali

Ismaël Sekkour Jace van Belzen Job Kieviet Jurre Carol
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team JVOZ O16 | Divisie 4

Roderik Klink Sam Jongmans Sem Du Puy

Stijn Bazen Thibault Verlinde Vadym Pavuk

Karim Rifaie Kjell Blommaert Keano van Belzen Luke Schanssema

Nick Martens

Daniël Wissel

Mike But
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Jan Peter Duvekot, Julie Menheere, Roemi van 
Zwam, Sanne Walhout, Blessing Boekwa, Alissa Wouters, Evi Schouten, 
Britt Slingerland, Envy Henriguez, Astrid Verhage.
Onderste rij v.l.n.r.: Naomi de Smit, Noa de Ridder, Rebecca Geelhoed, 
Mick Hofman, Malu van Dixhoorn, Jordy Roos, Maylin Hu, Rumaysa 
Akka, Maaike Duvekot.

team JVOZ MO17 | divisie 1

Alissa Wouters Blessing Boekwa Envy Henriquez Evi Stouten

Julie Menheere Maaike Duvekot Malu van Dixhoorn Naomi de Smit
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team JVOZ MO17 | divisie 1

Roemi van Zwam Rumaysa Akka

Sanne Walhout Astrid Verhage Jan Peter Duvekot Jordy Roos

Mick Hofman

Noa de Ridder Rebecca Geelhoed
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Mediane van Gorkom, Jay Lee Alfons, Saar van 
Bennekom, Noa van de Ketterij, Rosalie Latuheru, Lina Mostafi, Lotte 
Constandse, Noor Daalmans, Cato Janssen.
Onderste rij v.l.n.r.: Norah Bobbeldijk, Nina Meeuwsen, Indy Janse, Lisa 
Poerstamper, Jaira Willemse, Faye Wang en Vajèn van Belzen.

team JVOZ MO14 | Trainingsgroep

Cato Janssen Faye Wang Indy Janse Jaira Willemse

Jay Lee Alfons Lina Mostafi Lisa Poerstamper Lotte Constandse
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team JVOZ MO14 | Trainingsgroep

Noor Bobbeldijk Rosalie Latuheru Saar van Bennekom

Daniël Wissel Mike But Niels Slager Siebe Schieman

Vajèn van Belzen

Medina van Gorkom Nina Meeuwsen Noa van de Ketterij Noor Daalmans
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- teams jvoz 2024/2025 -

Bovenste rij v.l.n.r.: Azdine Boufrahi, Owen Klaaijsen, Nail Ahmetasevic, 
Andi Zaplluzhani, Alp Aslantas, Damian Quaak, Naizjendro Mambre, Rio 
Gaari, Kenji Sallent, Djaro Meulmeester, Marcel Weezepoel.
Onderste rij v.l.n.r.: Joep Janssen, Zakaria El Hattach, Morrison 
Latumeten, Jesse Hof, Istvan Bakx, Liam Stroes, Finne de Witte, Levi 
Dalebout, Marnick Steenpoorte.

team JVOZ O19 | Divisie 5

Alp Aslantas Andi Zaplluzhani Damian Quaak Djaro Meulmeester

Finne de Witte Jesse Hof Joep Janssen Kenji Sallent
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team JVOZ O19 | Divisie 5

Nail Ahmetasevic Naizjendro Mambre Owen Klaaijssen Rio Gaari

Zakaria El Hattach

Levi Dalebout Liam Stroes Marnick Steenpoorte Morisson Latumeten

Azdine Boufrahi Istvan Bakx Marcel Weezepoel

Romeo Goelaman
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De kracht van 
persoonlijke 
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Zo maakte Tika al op zevenjarige leeftijd de overstap 
van MZC’11 naar Feyenoord, totdat carpoolen samen 
met provinciegenoot Zenya Deurloo niet meer 
mogelijk was en zijn avontuur bij de stadionclub na een 
aantal seizoenen ophield. “Zenya ging in Rotterdam 
naar school en mijn ouders konden natuurlijk niet elke 
keer zelf rijden. Toen moest ik daar stoppen.” Heel lang, 
zat de in Zierikzee geboren voetballer daar echter niet 
mee. “Tuurlijk was dat in eerste instantie lastig, maar ik 
was nog te jong om dat echt te beseffen.”

Goede band
En dus kwam Tika het seizoen daarop, in de O12 van 
JVOZ terecht. Een talentvolle lichting, herinnert hij. “Ik 
zat samen in een team met Dano (Lourens), Yanilio (de 
Nooijer), Jeffrey (Theunisse), Reza (Maipauw) en Dook 
(van den Berg). Allemaal jongens die tegenwoordig 
op een goed niveau spelen.” Onder meer bij Hoek en 
Kloetinge. “Mijn ouders wonen in Breda, maar mijn 
oma woont, net als een deel van de familie, nog in 
Zierikzee. Dus MZC’11, maar ook het overige Zeeuwse 
voetbal, volg ik nog steeds. Daar lopen toch veel 
jongens rond die je kent.” Ook met Marcel Lourens, 
heeft Tika zo nu en dan nog wel eens contact. “Marcel 
was één van mijn drie trainers bij JVOZ”, lacht hij. 
“We begonnen met Karl Vergouwen, daarna nam 
Gérard de Nooijer het nog even over en toen kwam 
Marcel. Met hem heb ik nog altijd een goede band.” De 
middenvelder kijkt dan ook met een positief gevoel 

Hij promoveerde vorig seizoen met FC Groningen vanuit de Keuken Kampioen Divisie, maakte onlangs zijn 
debuut in de Eredivisie en speelt naar eigen zeggen bij één van de leukste en hechtste teams van Nederland. 
Toch ging het voetballeven van oud-JVOZ’er Tika de Jonge (21) niet altijd in een rechte lijn omhoog. “Maar ik 
heb er altijd alles voor over gehad.”

‘Ik heb er altijd alles voor over gehad’

terug op zijn tijd bij de club. “Al met al was het een 
leuk jaar!” Zelfs met al dat reizen. “Ik zat toen op de 
basisschool en woonde nog in Zierikzee. Dat was toch 
vier of vijf keer per week heen en weer naar Vlissingen.”

Gastgezin
Niet voor niks. Want ook bij JVOZ, maakte Tika opnieuw 
snel indruk. “Soms mocht ik meedoen bij de O13. Met 
jongens als Gylermo (Siereveld) en Rijk (Janse).” Vooral 
eerstgenoemde, kan de Zeeuw zichzelf nog aardig voor 
de geest halen. “Gylermo was echt heel goed, maar 
ook fysiek al een stukje verder. Het is voor mij geen 
verrassing dat hij het gered heeft.” Iets wat Tika zelf, 
inmiddels als speler van Eredivisionist FC Groningen, 
dus uiteindelijk ook heeft gedaan. Waarom? “Omdat 
ik er altijd alles voor over heb gehad.” Letterlijk en 
figuurlijk. Want na één jaar JVOZ, verhuisde hij naar 
de jeugdopleiding van NAC Breda. “Ik zat daar op mijn 
twaalfde al in een gastgezin. Dat kunnen er denk ik niet 
veel zeggen.” Vijf jaar later, maakte Tika de overstap naar 
Groningen. “Opnieuw een flinke afstand. Dat zijn voor mij 
twee momenten, waarvan ik weet dat ik er alles aan heb 
gedaan.” Met een contract tot 2026 op zak, een achteraf 
goed uitgepakte keuze. “Ik ben nog altijd super blij dat ik 
die stap heb gemaakt!”

Geduld hebben
Ondanks dat het ook voor hem, zeker na zijn vertrek 
bij Feyenoord, niet altijd in een rechte lijn omhoog is 
gegaan. “Op het moment dat FC Groningen aanklopt bij 
NAC, ga je er wel echt serieus over nadenken, over het 
worden van profvoetballer.” Toch bleek de weg langer 
dan gehoopt.

tika de jonge

Beeld: Westman Fotografie - FC Groningen



‘ik wil mijn naam 
vestigen in de 

eredivisie, dat is 
mijn doel’

“Uiteindelijk heeft het nog drie jaar geduurd voordat ik mijn debuut maakte. Op dat soort momenten 
moet je geduld hebben.” De degradatie naar de Keuken Kampioen Divisie, werkte daarbij in zijn 
voordeel, denkt hij. “Daardoor kregen nog meer jonge jongens de kans. Daar heb ik optimaal van 
geprofiteerd.” En nog steeds, glundert Tika. “Deze club, op dit moment, is echt één van de leukste 
teams van Nederland. Ik weet zeker dat we het hechtste team van de Eredivisie hebben.” Want, 
zo realiseert de jongeling: “Een omgeving stimuleert heel erg om het naar je zin te hebben. En die 
promotie van vorig jaar, heeft de hele club én stad natuurlijk een enorme boost gegeven.” En zo zag 
het er aan het begin van vorig seizoen, nog allesbehalve naar uit, geeft Tika toe. “Op het moment dat 
ik mocht gaan meetrainen, vielen de resultaten tegen.” Het leverde hem in oktober niet alleen zijn 
debuut in het betaalde voetbal op, maar ook nog een belangrijk aandeel in de voorlaatste wedstrijd 
van de competitie. Uit bij Telstar. Met een assist. “Anders was die beslissingswedstrijd tegen Roda JC 
op de laatste speeldag er niet eens gekomen.”

Sneller handelen
Promotie naar de Eredivisie volgde. Hoe bevalt het Tika daar tot nu toe? “Heel goed! Om eerlijk te 
zijn, is het me alles meegevallen en hebben we ons snel aangepast. Fysiek en qua duelkracht, valt het 
mee.” Toch merkt hij wel een behoorlijk verschil. “Het tempo van de top ligt zoveel hoger. Je moet 
echt veel sneller handelen.” Met vier basisplaatsen en behoorlijk wat minuten, kan Tika voorlopig dan 
ook tevreden zijn. Tot de wedstrijd tegen Feyenoord kwam. “In de warming-up raakte ik geblesseerd. 
Het is natuurlijk altijd een slecht moment, maar helemaal als het persoonlijk zo lekker gaat.” Veel 
tijd om te balen heeft de in Groningen woonachtige middenvelder echter niet, want zijn weken 
zitten regelmatig behoorlijk vol. “Vaak zijn we maar één of twee dagen vrij. En meestal hebben we ‘s 
middags na de ochtendtraining ook nog krachttraining.” En als hij dan toch een keertje vrijaf heeft? 
“Dan ga ik met vrienden van buiten de voetbal, of mijn vriendin, even lekker de stad in. Ik woon hier 
inmiddels natuurlijk al vrij lang.” In Zeeland, komt Tika daardoor een stuk minder vaak. “Misschien drie 
keer per jaar. Mijn ouders wonen inmiddels ook alweer zeven jaar in Breda en we waren daarvoor als 
gezin ook al niet zo Zeeuws.”

Genieten
De oud-JVOZ’er zit in Groningen dan ook helemaal op zijn plek. “Je maakt je debuut, gaat de 
Eredivisie in en krijgt een nieuw contract. Dan kun je alleen maar blij zijn met hoe alles verloopt. Ik 
voel daarom ook veel vertrouwen vanuit de club.” En dus kijkt Tika uit naar het restant van dit seizoen. 
“Topwedstrijden tegen Ajax, PSV en Feyenoord. Dat zijn heel mooie wedstrijden!” Al hoopt hij de 
overige duels, natuurlijk ook te spelen. “Ik wil mijn naam vestigen in de Eredivisie, dat is mijn doel!” 
Om daarna, te dromen van een avontuur in het buitenland. Net als veel van de huidige JVOZ’ers. Wat 
zou hij de nieuwe lichting Zeeuwse talenten mee willen geven? “Altijd hard blijven werken en geduld 
hebben! Iedereen kijkt tegenwoordig naar Lamine Yamal, wat die deed op zijn zestiende, maar ik 
debuteerde ook pas toen ik 21 was. Er zijn genoeg jongens die wat later komen. Het is niet altijd een 
rechte lijn omhoog.” En dus, zo sluit hij af. “Geniet ervan dat je bij JVOZ mag spelen, tegen al die 
mooie clubs!”
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‘Met sommige spelers 
bouw je echt een band op’

Ze zag de afgelopen twintig jaar op het Scheldemond College honderden JVOZ’ers komen en gaan. Velen van hen smulden 

al eens van haar befaamde broodje hete kip en tientallen spelers vonden steun bij haar als het even wat minder ging. De 

Vlissingse Gieta Bhaghu vervult als kantinemedewerker op het Scheldemond een belangrijke, sociale rol voor de spelers 

van JVOZ. Daarnaast is ze sinds vijf jaar ook nog eens hét visitekaartje van de club, als gastvrouw in het home.

Voor spelers die op locatie Wielingen op school zitten, is Gieta ongetwijfeld een bekend gezicht. “De meeste spelers zien me 

dagelijks op school. Soms schrikken ze dan weleens als ze me zaterdag op de club zien lopen. Het is alsof ik ze overal in de gaten 

houd”, lacht Gieta. “Ik vind het contact met die gasten en meiden heerlijk. Veel spelers vragen aan het einde van de week al 

of ik zaterdag nog even kom kijken naar hun wedstrijd. Ze komen regelmatig een praatje maken en met sommigen bouw je 

ook echt een band op. Het is echt mooi om te zien hoe die jongeren zich in hun middelbareschooltijd ontwikkelen. Al heb ik de 

discipline en mentaliteit wel wat zien veranderen in de afgelopen twintig jaar hoor.”

Warm welkom

Gieta aarzelde dan ook niet toen ze vijf 

jaar geleden gevraagd werd of ze ook 

gastvrouw wilde worden bij JVOZ. “Via het 

Scheldemond kende in de club natuurlijk al 

goed. Daarnaast ben ik altijd al een liefhebber 

van het voetbalspelletje geweest. Het kost 

me wel een groot deel van de zaterdag. 

Maar zolang ik het leuk blijf vinden, maak ik 

daar graag tijd voor.” Als gastvrouw ontvangt 

Gieta op wedstrijddagen de scheidsrechters 

én tegenstanders. “Ik zorg voor een warm 

welkom en dat alle praktische zaken goed 

geregeld zijn. Sleutels voor de kleedkamers, 

drinken voor de spelers, vlaggen voor de 

scheidsrechter. Noem maar op.”

Hechte voetbalfamilie

Daarnaast is Gieta nauw 

betrokken bij de organisatie van

 Sportmasters, aan het einde van het 

seizoen. “Dat is wel echt een hoogtepuntje 

van het jaar hoor. Dan zie je goed wat voor een 

hechte voetbalfamilie JVOZ is. Iedereen op de 

club heeft hetzelfde doel en de betrokkenheid 

is daardoor enorm groot. Ook vanuit de 

ouders.” Ook bij de kledinginzamelacties en 

de pasdagen voor de nieuwe clubkleding, 

draagt Gieta haar steentje bij. Net als bij de 

verhuizing naar het nieuwe home. “Dat is wel 

echt een forse verbetering, hoor. Zeker met de 

kantine wat dichterbij. Samen met de nieuwe 

velden hebben we straks eindelijk weer een 

accommodatie waar we trots op kunnen 

zijn. Hopelijk blijft de gemeente het nu ook 

stimuleren. Want zonder goede faciliteiten, 

kun je geen topsport bedrijven.” En zonder 

gouden vrijwilligers als Gieta natuurlijk ook 

niet!

Vrijwilliger in beeld: gastvrouw Gieta Bhaghu
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Sinds wanneer voetbal je bij Feyenoord?

Ik speel sinds 2020 bij Feyenoord. Daarvoor heb ik twee jaar bij JVOZ gespeeld, in de O11 en O12. Bij Feyenoord begon ik in 

de O13. Voor JVOZ, speelde ik bij VV Kapelle. 

Hoe ziet een week er voor jou uit?

Ik ga bijna iedere dag met de trein van 06:50 uur richting Rotterdam. Op maandag en vrijdag start ik met school en worden 

wij tussen de middag met een bus opgehaald om te vertrekken richting Varkenoord. In de middag trainen we dan op de 

club. Ik ben op deze dagen meestal tussen half 6 en 6 uur thuis. Op dinsdag en donderdag hebben we profdagen, dan 

ben je een hele dag op de club. Tijdens deze dagen heb je school, mobiliteit, training, lunch en kracht. De woensdag is een 

volledige schooldag en daardoor een rustdag van het trainen. Op zaterdag spelen we uiteraard altijd een wedstrijd.

Hoe was het om je eerste profcontract bij Feyenoord te tekenen?

In juni van dit jaar heb ik voor drie jaar bij Feyenoord mogen tekenen. Dat was een fantastische dag! Het moment dat de 

trainer en de Hoofd Jeugdopleiding naar mij toe kwamen met dit nieuws, zal ik niet snel vergeten. Het aanbieden van een 

contract was voor mij een bevestiging dat de club vertrouwen heeft in mij als keeper. Ik ga er alles aan doen om de beste 

keeper van Nederland te worden en wie weet speel ik dan ooit in het Nederlands elftal.

Wat is het grootste verschil met JVOZ?

In het begin heb ik wel moeten wennen aan het verschil. De intensiteit van de trainingen lag een stuk hoger, daardoor was 

het ook intensiever. Daarnaast zie je in de begeleiding bij een BVO, ook een groot verschil. Bijvoorbeeld in verzorging of 

data-analyse. Zo ging ik bijvoorbeeld van één keer in de week keeperstraining, naar drie keer. Voor mij uiteraard heel fijn, 

omdat ik mezelf daardoor nog beter en sneller kon ontwikkelen. Naast deze veranderingen op voetbalgebied, moest ik 

vanaf dat moment ook naar school in Rotterdam. Sindsdien reis ik dagelijks met de trein van Kapelle naar Rotterdam. Dat 

betekent langere reistijden en daardoor ook langere dagen.

Wat is jouw mooiste herinnering aan JVOZ?

Het was voor mij een mooie kennismaking met voetbal op 

hoog niveau. Ik heb bij JVOZ veel geleerd, wat ik later mee 

heb kunnen nemen naar Feyenoord. Zo hebben we een 

keer meegedaan aan Toernooi De Valk en zijn we daar 

eerste geworden. Dat was een mooi moment als team.

Wat is het mooiste wat je tot nu toe hebt meegemaakt 

bij Feyenoord?

Ik ben met Feyenoord al drie keer kampioen geworden en 

heb aan het Marveld Toernooi mee mogen doen. Maar ook 

de toernooien in Manchester en Egypte, waren mooi om 

mee te maken. Net als de wedstrijd tegen Paris Saint-Ger-

main. Toch is mijn absolute hoogtepunt een toernooi in 

Shanghai, waar we tegen Real Madrid moesten spelen.

Stenn de Mol
Leeftijd: 16 jaar
Woonplaats: Kapelle
Huidig team: Feyenoord O17
Positie: Keeper
Grootste droom: Spelen voor het Nederlands elftal
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Digitalisering voor succes
Bij JVOZ is het doel altijd om het beste uit zowel trainers 
als spelers te halen. De Super Star Academy-app helpt 
daarbij. In eerste instantie door tijd te besparen. Dit plat-
form maakt het namelijk mogelijk om veel taken, zoals 
het registreren van wedstrijdgegevens, live tijdens de 
wedstrijd uit te voeren. Door al tijdens de wedstrijd ge-
beurtenissen zoals doelpunten en wissels vast te leggen 
via de smartphone, hoeven trainers na de wedstrijd geen 
tijd meer te besteden aan het invoeren van data. Volgens 
Niels is dit een enorme verbetering. “Voorheen hielden 
we alles netjes bij op papier, zodat het later ingevoerd 
kon worden in een systeem. Dat betekent extra werk en 
bovendien ontstaat er in dat proces altijd wat ruis. Nu 
gebeurt het allemaal direct en nauwkeurig via de app. We 
gebruiken de app inmiddels binnen de gehele opleiding. 
Op dit moment zijn het alleen nog de trainers, maar 
binnenkort kunnen ook de spelers, ouders en verzorgers 
ermee aan de slag.”

Individuele leerplannen
De Super Star Academy-app biedt daarnaast niet alleen 
praktische voordelen, maar ook mogelijkheden om het in-
dividuele leerproces van spelers te verbeteren. “Binnen de 
opleiding werken we met thema’s, die in de app worden 
geïntegreerd als ‘bouwblokken’. Spelers krijgen zo niet 
alleen tekstuele uitleg en specifieke tips en tricks, maar 
kunnen ook video’s bekijken die hen helpen om specifie-
ke vaardigheden, zoals het verdedigen op de helft van de 
tegenstander, te verbeteren”, vertelt Niels. “We kunnen 
beelden van topteams zoals Real Madrid en Arsenal 

 

Sport en technologie gaan steeds meer hand in hand. Jeugd Voetbal Opleiding Zeeland heeft daarom als inno-
vatieve club een grote stap gezet naar de toekomst met de Super Star Academy-app. Dit innovatieve platform is 
ontworpen door SatisfITeers, om trainers te helpen tijd te besparen en een pedagogische impuls te geven aan de 
ontwikkeling van spelers in het (jeugd)voetbal. Niels Slager, Hoofd Jeugdopleiding bij JVOZ, deelt zijn ervaringen 
met de app en geeft een kijkje in de toekomst van het jeugdvoetbal bij JVOZ.

gebruiken, maar ook onze eigen wedstrijdbeelden”, aldus de Hoofd Jeugdopleiding. “Dat 
maakt de leerervaring heel tastbaar en concreet.”

De toekomst: fysieke metingen en AI
En dat niet alleen. “We maken ook gebruik van data, om de fysieke ontwikkeling van 
spelers beter in kaart te brengen. Als JVOZ voeren we al enkele keren per seizoen fysieke 
metingen uit. We registreren dan zaken als lengte en gewicht, maar doen ook sprong-
testen. Zo kunnen we de gesteldheid van onze spelers monitoren en hopen we blessures 
voor te zijn, door bijvoorbeeld op tijd te herkennen wanneer een speler te veel belast 
wordt”, legt Niels uit. “Het verzamelen en analyseren van data biedt ongekende moge-
lijkheden om de ontwikkeling van spelers een flinke impuls te geven.” Maar dat is nog 
niet alles. “Een andere veelbelovende functie, is de integratie van AI om het werk van 
trainers nóg makkelijker te maken en het individuele leerproces van spelers te verrijken 
en deels te automatiseren. Het feit dat technologie ons kan helpen innovatief te blijven, 
was ons al bekend, maar we zitten niet te wachten op uitgebreide en onnodig complexe 
tools. Met de Super Star Academy-app hebben we een platform dat niet alleen slim, 
maar ook betaalbaar en laagdrempelig is.”

Samenwerking en uitbreiding
De mogelijkheden van de Super Star Academy-app stoppen niet bij JVOZ. “Bij JVOZ zijn 
we er trots op dat we onze kennis en ervaring in de regio kunnen delen, om daarmee 
een bijdrage te leveren aan de bredere ontwikkeling van spelers. Dit doen we onder 
andere via onze opleidingspartners. Zo hebben we een samenwerking met bijvoorbeeld 
Zeelandia Middelburg. In de toekomst zal SatisfITeers het platform ook aanbieden aan 
andere verenigingen, zowel binnen Zeeland als daarbuiten”, aldus Niels. 

“Het doel is om een laagdrempelig systeem te creëren dat toegankelijk is voor alle ni-
veaus. Voor een jeugdvoetbalopleiding zoals JVOZ, voor profclubs, maar zeker ook voor 
de kleinere amateurclubs.”

Super Star Academy: de digitale toekomst van 
voetbal bij JVOZ
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‘Verdraaid goed in funderen!’‘Verdraaid goed in funderen!’
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Altijd op zoek naar talent!
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Dankzij de inzet en bijdrage van diverse sponsoren hebben we in een korte tijd een prachtig nieuw onderkomen gere-
aliseerd.

Binnen het home zijn er o.a. diverse spreekkamers, is er een touchtafel waarop wedstrijdbeelden worden bekeken, is er 
een materiaalhok met customized ballenkarren en is er een prachtige ruimte voor de videoanalyse.

Onderstaand een sfeerimpressie van het nieuwe home, JVOZ dankt één ieder die een bijdrage heeft gehad aan het 
realiseren van het nieuwe home.

Met trots presenteert JVOZ u het nieuwe home.
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JVOZ home in het nieuw
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Terug in de tijd: twintig jaar JVOZ
‘De ontwikkeling van het hele Zeeuwse voetbal stond voor ons voorop’
Met busjes reden ze de hele provincie door om spelers op te pikken voor de trainingen in Kortgene. Alles met 
maar één doel: een goede jeugdopleiding en een topsportklimaat neerzetten in Zeeland. Nu twintig jaar later, 
blikken Dolf Roks en Gérard en Dennis de Nooijer tevreden terug. 

Veel Zeeuwse voetballers hebben er ongetwijfeld eens aan meegedaan: één van de voetbalclinics of kampen die ‘De 
Nooijers’ na hun actieve profcarrière in Zeeland organiseerden. Daar viel het de broers al snel op dat er veel potentie 
rondliep op de Zeeuwse velden. “Gewoon echt leuke spelertjes”, trapt Dennis af. “Maar vanwege het ontbreken van een 
betaald voetbalorganisatie (BVO), kwam dat talent helaas niet snel op de radar bij de profclubs. En als je als speler niet 
op niveau met andere talenten kunt trainen, ontwikkel je uiteindelijk je eigen talent ook minder.” De voetbalkampen 
smaakten naar meer. Er moest een volwaardige voetbalopleiding komen voor de jeugd. Gérard: “We bespraken ons 
plan met Dolf, die ook betrokken was bij onze clinics en zijn sporen natuurlijk al verdiend had als trainer bij Sparta. Ook 

Argwaan
Maar voordat er ook daadwerkelijk afgetrapt kon 
worden, moest er nog wel wat water door de Schelde. 
Dolf: “Een locatie was vrij snel geregeld. We konden 
terecht in Kortgene, waar de plaatselijke voetbalclub 
geen jeugdteams meer had. We hadden daar dus 
voldoende ruimte. Het overtuigen van de KNVB van 
ons plan, had echter wat meer voeten in aarde. Die 
werkten aanvankelijk niet echt mee. We moesten 
onderaan beginnen en als samenwerkingsconstructie 
onder de vlag van VV Cortgene gaan spelen. Enkel een 
jeugdopleiding stonden ze niet toe.” Ook de grotere clubs 
in Zeeland, hadden in het begin hun bedenkingen bij 
de nieuwe voetbalopleiding. “Ze waren wat argwanend”, 
weet Dolf nog. “De grotere clubs waren echt bang dat 
ze goede spelers kwijt zouden raken en die vervolgens 
nooit meer terug zouden zien. We hebben in alle regio’s 
bijeenkomsten georganiseerd om uitleg te geven. De 
ontwikkeling van de spelers, maar daarmee ook het hele 
Zeeuwse voetbal, stond voor ons echt voorop.”

Groeien als mens
Twintig jaar later, zie je daar de resultaten van, vertelt 
Gérard, zelf momenteel trainer bij derdedivisionist HSV 
Hoek. “Kijk maar naar de drie hoogst spelende Zeeuwse 
clubs op dit moment; Hoek, Kloetinge en Goes. Het is toch 
geweldig om te zien dat alleen daar al meer dan twintig 
spelers rondlopen die een verleden bij JVOZ hebben. Om 
nog maar te zwijgen over de vele JVOZ’ers bij de overige 
Zeeuwse eerste elftallen. Het is echt goed geweest voor 
de ontwikkeling van het hele Zeeuwse voetbal.” Ook 
Dennis, trainer van Goes, is het daarmee eens. “Natuurlijk 
is het genieten als je nu Jan Paul van Hecke zijn debuut 
ziet maken bij het Nederlands elftal, Rick van Drongelen 
ziet schitteren in de Turkse competitie of Godfried 
Roemeratoe op zondagavond bij de samenvatting van 
RKC op tv voorbij ziet komen. Maar profvoetballer worden 
is niet voor iedereen weggelegd. Ik denk dat alle spelers 
bij JVOZ, stuk voor stuk, enorm groeien. Als speler, maar 
ook als mens.” 

Dromen van Messi 
Terug naar de beginjaren. De trainers van weleer 
krijgen nog steeds een glimlach op hun gezicht, als ze 
terugdenken aan de eerste jaren. Dolf: “Ik heb er echt 
enorm veel plezier aan beleefd. Hele dagen bezig zijn 
met jonge gasten die allemaal dezelfde droom hebben. 
Dat vond ik echt het allerleukste. Daar hebben we met 
Omroep Zeeland toen ook een geweldige serie over 
gemaakt: ‘Dromen van Messi’. Wat mij betreft één van 
de hoogtepunten uit mijn tijd bij JVOZ. We hadden ook 
echt een goede organisatie. Dennis en Gérard staken 
er enorm veel energie en passie in. Maar ook achter 
ons stond een sterk team, met Wim Ovaa natuurlijk als 
belangrijke gouden kracht.” En ook de prestaties, waren 
er al snel. Dennis: “We moesten onderaan de piramide 
beginnen. Gelukkig liet de KNVB ons daarna al snel toe in 
de hogere competities, waarna we binnen enkele jaren 
promoveerden naar het hoogste niveau van Nederland. 
Het was in die beginjaren wel echt gekkenwerk hoor. We 
reden met busjes de hele provincie door om de spelers op 
te halen. We ontworpen zelf het logo. Mijn pa hielp met 
het opknappen van de accommodatie. Mooie tijd was 
dat!”

Sporten en studeren 
Met de verhuizing naar Vlissingen in 2011, begon er 
voor JVOZ een nieuw tijdperk. Er werd een nauwe 
samenwerking met het Scheldemond College opgezet, 
waar alle spelers school konden combineren met trainen 
op topsportniveau. Gérard: “De medewerking van het 
Scheldemond, met name van Eugène Fagg en Hans 
Schalkwijk, was echt top. Het was in het begin wel even 
stoeien met lesroosters, en we trainden nog een poosje 
op verschillende locaties. Maar ook dat ging al snel beter, 
toen we uiteindelijk een vaste plek bij VC Vlissingen 
kregen.” Al bleef de accommodatie volgens Dennis toch al 
die jaren wel een aandachtspunt. “De opleiding verdiende, 
en verdient nog steeds, een betere accommodatie. 
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We hebben echt wel gedroomd van een eigen, goede 
accommodatie met mooie faciliteiten, centraal in Zeeland. 
Gelukkig wordt er nu wel gewerkt aan nieuwe velden en 
is er een nieuw home. Maar het is jammer dat je er zelf 
telkens zoveel energie in moet steken. De provincie had 
dat wat mij betreft ook wel wat meer mogen stimuleren.”

Samenwerking met profclubs 
Vanuit Vlissingen werd ook de samenwerking met 
jeugdopleidingen van profclubs in het land gezocht. 
In eerste instantie met FC Twente, later met Sparta 
Rotterdam en sinds 2023 met Feyenoord. Dolf: “We 
hadden in de beginjaren RBC als grote concurrent in 
deze regio. Door de samenwerking met FC Twente en 
Sparta konden we ons wat beter op de kaart zetten. Dat 
we met veel teams op het hoogste niveau speelden, 
hielp natuurlijk ook mee. Er werd daardoor echter wel 
steeds vroeger talent losgetrokken bij onze club. Soms 
ook weleens te vroeg. Iemand van twaalf of dertien is nog 
volop in ontwikkeling. Je ziet pas echt wat iemand in zijn 
mars heeft, als ‘ie een jaar of zestien is.”

Nieuwe avonturen
Uiteindelijk namen Dolf, Gérard en Dennis in 2014 
afscheid van JVOZ. Dennis: “We zaten onderling niet 
meer op één lijn. Jammer natuurlijk, maar we kunnen 
het helaas niet terugdraaien. Gelukkig zijn er anderen 
opgestaan, die de handschoen goed hebben opgepakt.” 
Dolf vult aan. “No hard feelings. Ik kijk met veel plezier 
terug op een prachtige tijd.” De heren gingen elk hun 
eigen weg. Dolf werd Hoofd Jeugdopleiding bij Sparta, 
Dennis stapte over naar FC Twente en Gérard ging naar 
FC Dordrecht.  

Droom groot 
Waar de gebroeders De Nooijer na een avontuur in China 
inmiddels weer teruggekeerd zijn in Zeeland, volgt Dolf 
de verrichtingen van JVOZ vanuit de Randstad. “Ik ben 
ongeveer zeven dagen per week op en rond de velden 
te vinden bij Ajax, waar ik Technisch Manager van het 
vrouwenvoetbal ben. Daardoor kom ik niet veel meer 
in Zeeland. Maar uiteraard kijk ik wel geregeld naar de 
uitslagen en standen. Of ik nog een tip voor de spelers 
heb? Jazeker. Droom groot en laat niemand je vertellen 
dat je iets niet kan! Probeer elke dag een stapje beter te 
worden. Als je dan later in de spiegel kijkt en tegen jezelf 
kunt zeggen dat je er alles aan hebt gedaan, dan kun 
je tevreden zijn. Waar het eindpunt ook ligt.” Dennis en 
Gérard zijn nog wel regelmatig te vinden op het sportpark 
aan de Irislaan. Gérard: “We hebben nog goed contact 
met Niels Slager en komen ook geregeld kijken. Het blijft 
genieten als je de teams dan bezig ziet. We wilden twintig 
jaar geleden een topsportklimaat neerzetten. Volgens mij 
is dat wel gelukt.”
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Met een nieuwe trainer en een frisse wind, greep Dies Janse in de voorbereiding van dit seizoen zijn kans bij Ajax. De 

linksbenige verdediger die één jaar het shirt van JVOZ droeg maakte zijn debuut in de Eredivisie, verlengde zijn contract 

en beleefde de nodige kippenvelmomentjes. “Dan loop je tijdens een Europese avond dat veld op...”

Of dat de toch behoorlijk nuchtere Zeeuw wat doet? Stiekem wel. “Het zijn van die besefmomentjes: ik heb het maar mooi 

geschopt tot het eerste.” Iets wat de nog altijd pas achttienjarige Dies een aantal maanden geleden ook niet had verwacht. “In 

de zomer had ik een gesprek, dat ik in de voorbereiding aan mocht sluiten bij het eerste. Dat is top, dacht ik.” Want met een 

aantal teamgenoten nog actief op het EK, zag de verdediger uit Goes kansen. “Uiteindelijk wilde ik er gewoon zo lang mogelijk 

bij blijven.” En dat is gelukt. “In principe train ik altijd mee bij één, dat zegt natuurlijk wel iets. Dat is een groot compliment. Net 

als dat ze al zo snel mijn contract weer wilden verlengen.”

Ervaren gasten

Want ook dat, gebeurde in de tussenti-

jd. Amper twaalf maanden na het onder-

tekenen van zijn eerste profcontract bij 

de Amsterdammers, verlengde Dies zijn 

contract tot 2028. Met een optie voor nog 

een seizoen. “Daar kan ik voor mezelf veel 

vertrouwen uit halen.” Net als de interes-

se van Bayer Leverkusen, driekwart jaar 

geleden. “Ajax heeft dat afgehouden. Ook 

dat zie ik als een compliment.” Voorlopig 

zit de linkspoot dan ook prima. “Ik leer nog 

altijd ontzettend veel. Waarom zou ik dan 

weggaan?” Bijvoorbeeld als hij aan tafel zit 

met Jordan Henderson, voormalig aanvo-

erder van Liverpool. “Die heeft de Champi-

ons League gewonnen, als je die verhalen  

hoort... Dan klapperen je oren gewoon.” 

Sowieso heeft de Zeeuw het qua teamge-

noten wel getroffen, vertelt hij. “Al die er-

varen gasten. Als je alleen al staat te kijken, 

zie je de kwaliteit ervan afdruipen. Bij een 

Berghuis, Henderson of Van den Boomen. 

Die gasten zijn op detailniveau zó bizar, 

even een metertje links of rechts en aan 

de bal iedere keer de juiste keuzes mak-

en.” Iets waar Dies zo lang mogelijk van 

probeert te blijven genieten. “Het is mooi 

dat je met dat soort jongens mag trainen.”

Gespannen

En dus is hem gelukt, waar hij als spelertje van JVOZ ooit van droomde: profvoetballer worden. Toch beseft hij dat nog niet altijd 

helemaal. “Eigenlijk is er sindsdien niet veel veranderd. Ik voetbal nog steeds iedere dag, alleen op een hoger niveau.” En voor 

iets meer publiek. Bijvoorbeeld toen hij zijn debuut in de Eredivisie maakte, thuis tegen SC Heerenveen. “Er zaten 50.000 man in 

het stadion, toch merk je daar tijdens een wedstrijd niet veel van. Je hebt die dingen al zo vaak gedaan met die gasten, dat het 

vooral herkenbare situaties zijn.” Desondanks, stond er voor de aftrap wel wat spanning op. Mede door zijn positie als linksback. 

“Daar was ik vooraf wel een beetje gespannen over. Moet ik met mijn 1,96m gaan wenden en keren tegen een snelle buiten-

speler...” Maar al snel, kwam daar zijn nuchtere Zeeuwse blik om de hoek kijken. “Ik dacht bij mezelf: als ik het goed doe, vinden 

mensen vanaf nu dat ik ook als back kan spelen. En anders ben ik toch gewoon echt een centrale verdediger.” 

Lange dagen

Mede door het vertrouwen van zijn trainer Francesco Farioli, pakte zijn debuut niet alleen goed uit, maar was hij ook nog be-

trokken bij de 1-0. Dies voelt zich sowieso fijn onder de nieuwe Italiaanse oefenmeester. “Hij ging er heel blanco in en iedereen 

kreeg kansen. Dat was voor mij natuurlijk heel gunstig.

dies janse bij ajax

Beeld: AFC Ajax



‘Probeer zoveel 
mogelijk vragen 

te stellen’
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Het is een goede én fanatieke trainer, die ook heel erg bezig 

is met de groepsdynamiek.” En met details, vertelt hij. “Dat is 

bizar. Alles is doordacht. Laatst speelden we tegen Fortuna 

Sittard, die hadden zes manieren van drukzetten, dan heeft 

hij overal een antwoord op. Zo en zo moeten we dan gaan 

staan.” Iets waar doordeweeks veel op wordt getraind, legt 

hij uit. “Heel gedetailleerd, maar altijd volle bak gas en op een 

hoge intensiteit.” De voormalig JVOZ’er maakt dan ook lange 

dagen. “Vaak zijn we rond half 9 op de club, tot een uur of 3 

meestal.” Nagenoeg iedere dag. “Door het drukke schema nu, 

is het een beetje van wedstrijd tot wedstrijd leven.” En voor 

hemzelf, zoveel mogelijk spelen. “Dat is voor een jonge jongen 

als ik, natuurlijk wel belangrijk.”

Tuurlijk was dat niet op het niveau van Sparta of Ajax, maar 

we konden echt al tegenstanders domineren. Dat vond ik wel 

heel bijzonder.” Het Zeeuwse voetbal én JVOZ, volgt Dies dan 

ook nog steeds. Ondanks dat hij tegenwoordig natuurlijk in 

Amsterdam woont. “Ik ga nog regelmatig terug, dat geeft voor 

mij gewoon een stukje rust.” Want in de hoofdstad, verand-

er je, lacht hij. “Bij Ajax móet je je mond opentrekken, anders 

word je overlopen. Daardoor heb ik wel geleerd om niet té 

bescheiden te zijn. Ook bij Sparta al.” Want vanzelf, gaat het 

allemaal niet. “Sinds mijn eerste jaar bij Ajax, zit ik in een gast-

gezin. En nog steeds. Als je het wilt halen, moet je opofferin-

gen maken.” Toch heeft het geloof, er bij Dies altijd al wel in-

gezeten. “Een stukje leergierigheid en de absolute wil, daarom 

heb ik het denk ik gehaald. Keihard je best doen, kansen pak-

ken en veel willen leren. Naast een beetje geluk en de onders-

teuning van mijn ouders en broer Rijk.”

Voetbal kijken

En dus knijpt Dies zichzelf zo nu en dan nog wel eens in zijn 

arm. “Als we met de bus langs de ArenA rijden en duizenden 

mensen staan ons daar weer op te wachten. Of fans die op de 

foto willen, dat zijn leuke dingen. Dan besef je wel dat je met 

iets moois bezig bent.” Iets wat hopelijk voor hem, in de toe-

komst nog veel mooier gaat worden. “Een buitenlandse car-

rière lijkt me wel vet! In Engeland of Italië, dat zie ik wel voor 

me.” Nog bij een specifieke club? “Liverpool vind ik dik, maar 

vooral gewoon de Premier League trekt me.” Maar eerst dus 

nog even bij Ajax, zo nu en dan ook bij Jong. “Het is lastig zeg-

gen wat precies het verschil is. De Keuken Kampioen Divisie is 

meer fysiek. In de Eredivisie gaat alles een stapje sneller en is 

het tactisch van een hoger niveau.” Een niveau waar alle hui-

dige JVOZ’ers, van dromen. Zijn advies? “Probeer veel voetbal 

te kijken, want daar leer je van. Daarnaast lekker trainen, heel 

erg je best doen en je trainers zoveel mogelijk vragen stellen. 

Daar word je alleen maar beter van!”land altijd tegen elkaar, daarna zat je bij JVOZ samen in het 

team.” In zijn geval, een meer dan talentvol team. “Het was 

een goede lichting! Met Jedemy Laveist, die speelt nu bij Spar-

ta, en Guiliano Cairo, die zit bij Excelsior. Maar ook Pepe van de 

Kerkhove was altijd goed. Die speelde later nog bij NAC.” Toch 

stak Dies er toentertijd al bovenuit. Fysiek dan toch tenminste. 

“Ik was toen al heel lang. En had een goede trap.”

Mond opentrekken

In dat jaar heeft hij, voor zijn vertrek naar Sparta, onder Josh-

ua naar eigen zeggen echt leren voetballen. “We hadden vier 

opbouwvarianten, dat weet ik nog. Ik moest dat als centrale 

verdediger dan leiden, door met een aantal vingers in de lucht 

aan te geven welke we gingen doen.

Leuk ritje

Iets wat heel wat jaren 

geleden, ooit begon bij 

JVOZ. In de O13-2 van de 

club. “Het seizoen daar-

voor mocht ik al op stage 

bij Sparta Rotterdam, 

maar die zeiden toen: 

ga maar naar JVOZ, dan 

kunnen we je makkelijker 

in de gaten houden. Dus 

toen ben ik daar lekker 

tegen een balletje gaan 

trappen.” Afkomstig 

van Kloetinge, beleefde 

Dies onder Joshua van 

Dolder en Aloys Locke-

feer, een mooie tijd, her-

innert hij. “Voetballen 

op een goed niveau, te-

gen een jaar ouder. En 

vier keer per week naar 

Vlissingen rijden, samen 

met jongens uit Goes en 

Heinkenszand. Dat was 

een leuk ritje.” Want, zo 

weet de verdediger nog: 

“Eerst speelde je in Zee-Beeld: AFC Ajax
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Open avonden

scheldemond_college 

Volg ons op 
Instagram

@scheldemond_college
zodat je een beeld 

krijgt bij

de leerlingende school

alle activiteiten

HAVO-VWO-GYMNASIUM
Woensdag 12 maart 2025 
vanaf 18.00 uur - 21.00 uur
gebouw Sardijn

VMBO-MAVO
Dinsdag 11 maart 2025 
vanaf 18.00 uur - 21.00 uur
gebouw Wielingen

Adres: Weyevlietplein 7

Vlissingen
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3 spelers bij NAC: ties, KEANO en Max

Naam: Max Du Puy
Leeftijd: 18 jaar
Woonplaats: Breda en Terneuzen
Huidig team: NAC Breda O19
Positie: Tien en spits

Wat is het grootste verschil met JVOZ?

Het grootste verschil binnen het veld is het tempo en het niveau. Maar ook tactisch was het heel anders dan ik gewend was 

bij JVOZ. De trainingen zijn langer en we doen twee keer per week krachttraining met de hele groep. Buiten het veld is de 

professionaliteit van de spelers een groot verschil. Iedereen is er echt mee bezig. Daarnaast zijn er ook heel veel verschillende 

soorten mensen constant bezig om jou te verbeteren. 

 

Hoe ziet een week er gemiddeld uit?

Op maandag en donderdag start de training om 13:00 uur, maar je moet al een half uur van tevoren aanwezig zijn om jezelf 

fysiek klaar te maken voor de training. Daarna beginnen we de training altijd onder begeleiding van een fysieke trainer, die 

zorgt voor de conditieoefening. En dan start daarna de veldtraining, die duurt tot 15:00 uur. Vervolgens heb je een half uur rust 

en start de krachttraining onder begeleiding van opnieuw de fysieke trainer, tot 16:30 uur. Op dinsdag is het iets anders, dan 

starten we om 14:30 uur met een uur krachttraining en hebben we daarna een pittige training tot 17:30 uur. Op vrijdag is het 

rustig in verband met de wedstrijd op zaterdag. Dan trainen we maar van 15:30 uur tot 17:00 uur. De woensdag en zondag zijn 

de rustdagen in de week. 

Wat heb je geleerd bij JVOZ?

Ik heb bij JVOZ veel geleerd over spelprincipes, looplijnen en discipline. Ook heeft het vier keer op hoog niveau trainen in de 

week gezorgd voor een grote ontwikkeling bij mij. 

 

Had je nog verwacht de stap naar een BVO te maken? 

Als je mij dat drie jaar geleden had gevraagd toen ik naar JVOZ kwam, had ik dat nooit gedacht. Maar doordat mijn vader de 

laatste twee jaar in mij bleef geloven en er zeker van was dat ik het kon, ben ik door blijven gaan en kreeg ik met de tijd zelf 

ook steeds meer het besef en het geloof. 

Wat is jouw mooiste herinnering aan JVOZ?

Het voetbalseizoen 2022/2023. Dat jaar speelde ik in een heel leuk en gezellig team en werden we ook nog eens twee keer 

kampioen. Dat was mijn mooiste seizoen tot nu toe. 

Wat mis je van JVOZ?

Ik mis heel erg de gezelligheid van JVOZ en het echt onderdeel zijn van een team. Je krijgt bij NAC wat meer het gevoel dat 

iedereen een individu is, omdat er ook zo naar jou gekeken wordt van bovenaf. En dat neemt de teamsfeer weg, vind ik. Maar 

misschien gaat dat nog veranderen gedurende het seizoen. 

 

Met welke JVOZ’ers heb je nog contact?

Ik heb nog veel contact met Marnick Steenpoorte en Tijs Verstraete. Voor de rest spreek ik sommige oud-teamgenoten nog af 

In welke teams heb je gespeeld bij JVOZ?

Ik heb drie seizoenen bij JVOZ gespeeld, in de O16 en O18. 

Hoe gaat het tot nu toe bij NAC?

In het begin was het heel erg wennen aan het niveau en het tempo van 

het spel, maar dat ging uiteindelijk steeds beter. Vanaf dat moment be-

gon ik ook goals te gaan maken in de voorbereiding. Die vorm heb ik vast 

weten te houden en heeft mij uiteindelijk een basisplaats opgeleverd. 



Naam: Keano van den Nieuwenhuizen 
Leeftijd: 15 jaar
Woonplaats: Oost-Souburg
Huidig team: NAC Breda O16
Positie: Middenvelder

Naam: Ties Hoezen
Leeftijd: 16 jaar
Woonplaats: Oostende in België
Huidig team: NAC Breda O17
Positie: Centrale verdediger

Hoe gaat het tot nu toe bij NAC?
Het gaat goed! In de oefenwedstrijden aan het begin van het 
seizoen én tijdens de competitie, heb ik meteen een paar keer 
gescoord en een aantal assists gegeven. Het team is leuk, dus ik 

heb het goed naar mijn zin.

Wat is het grootste verschil met JVOZ?
Het niveau, maar ook de trainingen zijn anders. Een stukje zwaard-
er dan bij JVOZ. En bij JVOZ stond ik vaak achterin, in de verdedig-

ing. Nu speel ik meer als middenvelder.

Hoe ziet een week er gemiddeld uit?
We trainen op maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag. Op zater-

dag spelen we een wedstrijd. Dus eigenlijk hetzelfde als bij JVOZ.

Wat heb je geleerd bij JVOZ?
Dat ik niet te nonchalant moet voetballen, maar iedere dag hard 

werken en alles geven op het veld. 

Wat is jouw mooiste herinnering aan JVOZ?
Het teamuitje met de O15 naar België. Daar heb ik echt van ge-

noten.

Wat mis je van JVOZ?

De leuke trainingen, maar ook de trainers!

Met welke JVOZ’ers heb je nog contact?
Ik zit nog steeds op het Scheldemond College in Vlissingen op 

school, dus ik heb met veel jongens nog contact.

In welke teams heb je gespeeld bij JVOZ?

Ik heb vanaf de O11 tot en met de O16 bij JVOZ gespeeld. 

Daarna ben ik naar NAC gegaan.

In welke teams heb je gespeeld bij JVOZ?

In de O11 en O16.

 

Hoe gaat het tot nu toe bij NAC?

Tot nu toe gaat het goed. In de eerste weken was het wel 

wennen aan het niveau en de snelheid aan de bal, maar 

nu is dat niet meer. Daardoor heb ik mezelf ondertussen 

ook in de basis gespeeld.

 

Wat is het grootste verschil met JVOZ?

Ik speel nu iedere dag en wedstrijden tegen topspitsen 

en niet meer maar een paar keer in het jaar. Daardoor 

ontwikkel ik mezelf dus ook sneller en word ik beter.

Hoe ziet een week er gemiddeld uit?

Op maandag en donderdag moet ik al rond 10:00 uur weg 

van school, om naar de trein te gaan. Omdat ik dan om 

13:00 uur moet trainen. Op dinsdag en vrijdag ga ik pas 

om 13:00 uur weg van school en heb ik training om 15:30 

uur. Op woensdag ben ik vrij van NAC. Dan ben ik lekker 

aan het relaxen. Zaterdag is de wedstrijd en op zondag 

doe ik vaak iets met vrienden.

Wat heb je geleerd bij JVOZ?

Dat ik iedere training mijn best moet doen, als ik écht wil ver-

beteren.

Wat mis je van JVOZ?

Ik mis vooral de teamsfeer. Vorig seizoen was het leukste jaar uit 

mijn voetballeven, tot nu toe. We hadden een leuk team en de 

trainers maakten altijd grapjes, maar waren serieus op de mo-

menten dat het moest.

Met welke JVOZ’ers heb je nog contact?

Ik heb met bijna iedereen nog contact, omdat ik nog steeds op 

het Scheldemond College in Vlissingen zit. Daarnaast spreek ik 

sommige jongens via social media, om te vragen wat ze hebben 

gedaan en of ze goed hebben gespeeld.
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lana & Loïs bij sparta rotterdam
Naam: Lana van de Ketterij
Leeftijd: 16 jaar
Woonplaats: Arnemuiden
Huidig team: (Jong) Sparta Vrouwen
Positie: Middenvelder

In welke teams heb je gespeeld bij JVOZ?

Ik heb vanaf dat ik tien of elf jaar was, bij JVOZ gespeeld. In de 

MO13 tot en met de MO17.  In mijn eerste paar seizoenen heb 

ik ook bij de jongens meegetraind. 

Hoe gaat het tot nu toe bij Sparta? 

Het gaat goed! Ik heb een leuk team en goede trainers en 

medespeelsters,  waardoor ik mij goed kan ontwikkelen. 

Komen jullie vaak in het stadion?

We komen er niet vaak. Laatst zijn we er nog wel geweest, 

om onszelf voor te stellen aan alle sponsors. Dat was heel leuk 

en voelde professioneel.

Hoe ziet een week er gemiddeld uit? 

Ik train drie keer per week. Sparta traint eigenlijk vier keer per 

week, maar ik moet één training missen vanwege school. Wel 

speel ik dan bijvoorbeeld een wedstrijd op woensdagavond 

of krijg ik een programma mee voor thuis. Ik ga op maandag, 

donderdag en vrijdag eerder weg van school om de trein te 

nemen  naar Rotterdam. Dan ben ik rond half 7 of half 8 thuis. 

Vervolgens maak ik mijn schoolwerk, pak ik mijn spullen in 

voor de volgende dag en ga ik slapen. Op zaterdag spelen we 

een wedstrijd.

Hoe is het om weer samen met Loïs te spelen?

Ik vind het superleuk en altijd heel gezellig met Loïs. We heb-

ben samen al vijf jaar bij JVOZ gevoetbald, daarom is het leuk 

om nu ook weer samen door te groeien. Het is grappig om 

elkaar vanaf zo een jonge leeftijd te kennen. Ik ben superblij 

dat we nog samen spelen, Loïs en ik zijn natuurlijk goed op 

elkaar ingespeeld. Ook met het reizen is het supergezellig en 

zit je niet alleen.

Wat is het grootste verschil met JVOZ? 

Het grootste verschil is het reizen. Ik ben nu een uur en drie-

kwartier onderweg, terwijl het bij JVOZ ongeveer vijf minuten 

fietsen was vanaf school. Ook is er een verschil in de intensite-

it tijdens het voetballen. We trainen nu met een heel grote 

groep, bij JVOZ waren we soms maar met acht speelsters. Bij 

Sparta doen we ook meer aan performance. Zowel voeding 

als kracht en bewustwording van alles wat met presteren te 

maken heeft.

Wat heb je geleerd bij JVOZ? 

Om altijd honderd procent te geven. Je traint uiteindelijk 

voor jezelf, maar de mensen met wie je het doet, hebben een 

grote impact daarop. Je voetbalt omdat je het leuk vindt. 

Als je dat uitstraalt in je spel, alles geeft wat je kan en plezier 

hebt, kun je een heel eind komen.

Wat is jouw mooiste herinnering aan JVOZ? 

Ik zou niet maar één ding kunnen noemen. Alle trainingen, 

wedstrijden en toernooien zijn iets mooi wat ik meeneem. 

Het was altijd supergezellig met de meiden en ik heb het erg 

naar mijn zin gehad.

Wat mis je van JVOZ?

Ik volg JVOZ zeker nog! Het is een groot deel van mij, dat 

ik niet zomaar vergeet. Ik zal altijd terugdenken aan JVOZ, 

omdat het mij enorm heeft geholpen. Iets wat ik mis, is toch 

wel de gezelligheid met de meiden in de kleedkamer. Wat ik 

niet mis, is dat we begonnen met een te lange videoanalyse 

en daardoor maar een half uurtje konden trainen.

Met welke JVOZ’ers heb je nog contact? 

Ik heb met heel de MO17 nog contact. Ook met meiden die 

dit seizoen ergens anders spelen. Ik zit met een paar meiden 

van de MO17 nog op school, dus die zie ik regelmatig. Als ik 

tijd heb, kom ik naar de training of de wedstrijd kijken van de 

MO17.
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Naam: Loïs de Dreu
Leeftijd: 15 jaar
Woonplaats: Oost-Souburg
Huidig team: (Jong) Sparta Vrouwen
Positie: Linksback

Wat is het grootste verschil met JVOZ?

Het niveau is hoger en fysiek is het een stuk zwaarder. Daar-

naast is alles rondom het team een stuk professioneler.

Wat heb je geleerd bij JVOZ? 

Ik heb heel veel geleerd bij JVOZ, vooral op technisch vlak 

en qua inzicht. Ik ben ook veel sterker geworden, door het 

vele trainen. Daardoor weet ik nu bijvoorbeeld ook goed hoe 

ik met bepaalde situaties om moet gaan. En ik heb vaak op 

verschillende posities gestaan, daar leer je ook veel van. JVOZ 

is wat dat betreft de perfecte opstap om naar een profclub te 

gaan.

Wat is jouw mooiste herinnering aan JVOZ? 

Ik heb veel mooie herinneringen, zoals kampioen worden in 

de hoofdklasse. Naast de vele mooie wedstrijden en toernoo-

ien tegen profclubs. En natuurlijk het maken van veel vriend-

innen bij JVOZ.

Wat mis je van JVOZ? 

Ik mis mijn oude teamgenoten en dat het lekker dichtbij huis 

was. Ik volg JVOZ zeker nog, via Instagram en via mijn vriend-

innen natuurlijk.

Met welke JVOZ’ers heb je nog contact?

Het meeste contact heb ik nog met Sanne, Rebecca en Chloé.

In welke teams heb je gespeeld bij JVOZ? 

Ik heb in totaal vijf jaar bij JVOZ gespeeld, in de MO13 tot en 

met de MO17.

Hoe gaat het tot nu toe bij Sparta? 

Het is even wennen met het vele reizen en de nieuwe omgev-

ing, maar tot nu toe gaat het goed! Het niveau ligt een stuk 

hoger en het is fysiek ook zwaarder, omdat je tegen volwas-

sen vrouwen komt te voetballen.

Komen jullie vaak in het stadion? 

Tot nu toe zijn we een paar keer in het stadion geweest. Dat 

is leuk om mee te maken. Dus ik hoop dat we daar ook een 

keer mogen voetballen.

Hoe ziet een week er gemiddeld uit?

Iedere dag gewoon naar school en drie keer per week trainen. 

Normaal is het vier keer, maar door mijn examenjaar mag ik 

maar drie keer trainen. Op maandag, donderdag en vrijdag 

ga ik meestal om half 12 met de trein en ben ik rond 19:30 uur 

weer thuis.

Hoe is het om weer samen met Lana te spelen? 

Het is fijn dat je samen kunt reizen én voetballen. Zeker in 

het begin was het makkelijk voor ons allebei, dat we elkaar 

konden helpen.
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RESTAURANT
POSEIDON

EEN GEZELLIG RESTAURANT
WAAR U GASTVRIJ WORDT

ONTVANGEN
 

Zeilmarkt 22, Vlissingen
www.restaurantposeidon.nl


